
Z á p i s n i c a 

z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 31. augusta 2021 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková, Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália Nedelková, 

Pavel Remeselník  

Ospravedlnení: Michal Greguss, Jozef Smutný 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Riaditeľka MŠ: Mgr. Iveta Stehlíková 

Vedúca ZSS: Emília Remeselníková 

 

Občania: 8 viď prílohu 

 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 5, 

preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

   

Program:  

 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2021 

3. Schválenie zámeru vykonať jednoduché pozemkové úpravy v lokalite Galiby za účelom 

výstavby rodinných domov v zmysle Územného plánu obce Dúbravy 

4. Diskusia 

5. Návrh na uznesenie 

 
 

Bod 1/ Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Voľba návrhovej komisie 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oznámila prítomným, že zasadnutie OZ bude nahrávané na diktafón. Zápisnicu zo 

zvukového záznamu vyhotoví Katarína Janoková – zamestnankyňa obce. Zvukový záznam 

bude použitý pre interné účely a po vyhotovení zápisnice bude zmazaný. Za overovateľov 

zápisnice navrhla Pavla Remeselníka a Natáliu Nedelkovú.  Do návrhovej komisie navrhla 

pp Ing. Soňu Matunákovú, PhD. ako predsedníčku, Jozefa Ľuptáka a Jolanu Ľuptákovú 

ako členov. Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník  

 

Proti:   



Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 2/ Schválenie rozpočtového opatrenie č. 1/2021 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Je potrebné upraviť rozpočet, preto sa pristupuje k rozpočtovému opatreniu. Upraviť 

rozpočet je nutné z dôvodu, že v ňom boli zahrnuté aj príjmy zo ZSS. Predpokladalo sa, že 

v tomto čase už bude fungovať ZSS a do bežných príjmov sa započítali príjmy od klientov. 

ZSS sa spúšťa až od 1.1.2022. Predávali sa obecné pozemky, zastavané stavbami občanov, 

čím sa zvýšili sa kapitálové príjmy. V RO sú zahrnuté aj kapitálové výdavky, ktoré boli 

vyplatené vysúťaženému zhotoviteľovi za rekonštrukciu Požiarnej zbrojnice. Celkové 

príjmy a výdavky sa znížia o 300190 €. Poslanci aj kontrolór obce p. Sivok dostali 

rozpočtové opatrenie na preštudovanie na svoje emailové adresy, tak isto ho prerokovali na 

pracovnom stretnutí. 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2021 poslanci jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 3/ Schválenie zámeru vykonať jednoduché pozemkové úpravy v lokalite Galiby za 

účelom výstavby rodinných domov v zmysle Územného plánu obce Dúbravy   

 

Referujú: Elena Grňová, starostka obce 

 

Jedná sa o pozemky v dolnej časti obce od pani Púpalovej po Ondreja Remeselníka, ktoré 

sú v územnom pláne, neboli však zaradené do pozemkových úprav.  

Je tam veľa vlastníkov na jednotlivých parcelách + SPF. Na schválenie jednoduchých 

pozemkových úprav je potrebný súhlas vyše 50 % vlastníkov. Podá sa žiadosť na OÚ vo 

Zvolene, pozemkový a lesný odbor, kde budú prizvaní a oboznámení všetci vlastníci 

o možnom riešení. V prípade nesúhlasu potrebného množstva vlastníkov zámer skončí.  

Zámer vykonať jednoduché pozemkové úpravy poslanci jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Natália 

Nedelková, Pavel Remeselník  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   



Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Bod 4/ Diskusia 
 

o p. Krajňáková sa informuje kto z prítomných poslancov pozná do detailu územný plán 

obce; p. starostka reagovala, že pani Krajňákovej sa jedná o výstavbu RD p. Gálikovej 

v Ivinách, kde sa na jej vlastnú žiadosť stala účastníčkou konania;  na stavebný úrad 

boli doručené námietky k územnému a stavebnému konaniu, ktorými sa stavebný úrad 

zaoberá; taktiež sa danou vecou zaoberá aj prokuratúra vo Zvolene, kde pani 

Krajňáková podala podnet na preskúmanie zákonnosti konania a rozhodovania obce 

Dúbravy a z tohto dôvodu sa OZ nemá prečo touto problematikou zaoberať; p. 

Krajňáková ďalej pripomienkovala, že na základe zákona o slobode informácií 

požiadala úrad o kópiu záväzného stanoviska obce k výstavbe RD v Ivinách, ktoré jej 

do dnešného dňa nebolo doručené a teda jej žiadosť nebola vybavená; p. starostka 

odpovedala, že všetky potrebné stanoviská a rozhodnutia týkajúce sa výstavby sú na 

stavebnom úrade vo Vígľaši; bola v domnení, že referent stavebného úradu p. Oravec 

zaslal p. Krajňákovej všetky požadované dokumenty; keďže sa tak nestalo, p. starostka 

sľúbila p. Krajňákovej, že jej stanovisko odošle 

o p. Kapec (Dúbravy 67) navrhuje prijať dodatok alebo zmenu územného plánu obce, 

nakoľko je v obci veľký záujem o výstavbu rodinných domov a aj v intraviláne obce sú 

rozdrobené pozemky; ľahšie by sa dali riešiť aj pozemky urbárskej spoločnosti; 

o pp Matunáková súhlasí s vyhotovením dodatku k územnému plánu, nakoľko územný 

plán obce Dúbravy bol schválený v roku 2008; súhlasí s tým, že sa pre oblasť Iviny 

majú stanoviť podmienky pre prípadnú výstavbu, nakoľko táto oblasť nie je dostatočne 

vybavená infraštruktúrou; Iviny by mali ostať ako laznícka usadlosť a nie stavať dom 

vedľa domu; p. starostka navrhla, že sa danou problematikou budú zaoberať na 

pracovnom stretnutí 

o p. Smutná Viera (Dúbravy 369) informovala poslancov, že hovorila s pp Michalom 

Gregussom ohľadom obecnej studni v časti Kút; navrhla, že by s manželom 

zrekonštruovali prístrešok obecnej studne; starostka a poslanci sa vyjadrili, že o tom 

nemajú žiadne informácie 

 

Bod 5/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Pavel Remeselník 

II. Overovateľ: 

Natália Nedelková 

 

 

 

  Elena Grňová 

 starostka obce 

 


